
آرمان ملی: در چارچوب رقابت های مرحله گروهی مقدماتی 
جام جهانی ۲۰۲۶ تیم ملی فوتبال کشورمان از ساعت ۲۰:۳۰ با قضاوت 

کیم جونگ هیوک به مصاف ازبکستان خواهد رفت. 
   پیش بازی

ازبکستان از جمله تیم های آسیایی به شمار می رود که در تمام 
تقابل های بین المللی چه در عرصه باشگاهی و چه در عرصه ملی 
همواره برای فوتبال ایران دردسرساز بوده است . هرچند در این 
مچ اندازی های نفس گیر تیم فوتبال کشورمان پیروز میدان بوده 
گردان ژنرال در پنج تقابل گذشته خود با ازبکستان در  است. شا
هفته دوم مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۶، تورنمنت کافا و سه دیدار 
دوستانه موفق به کسب چهار پیروزی و یک تساوی شده اند. البته 
این آمار نشان دهنده کار آسان یوزها برابر حریف آسیایی خود 
که در هر پنج جدال تیم ملی ایران با اختلاف یک گل  نیست، چرا
کثر موفق به  پیروز میدان بوده و جالب این است که در هر بازی حدا
زدن دو گل شده است. تیم ملی فوتبال ایران در پنج تقابل گذشته 
خود برابر تیم هایی همچون هنگ کنگ، قطر، ژاپن و ترکمنستان 
صف آرایی کرده است و از میان این پنج جدال تنها در جام ملت های 
گردان  آسیا مقابل قطر با نتیجه سه بر دو شکست خورده است . شا
ژنرال در چهار بازی دیگر که دو مرتبه آن رویارویی با ترکمنستان 
بوده است در مجموع ۱۲ گل به ثمر رسانده اند. در حال حاضر هر 
دو تیم با امتیاز ۱۳ جایگاه اول و دوم جدول را به خود اختصاص 
داده اند و در صورتی که تیم کشورمان دچار لغزش شود، صدر 
جدول را در اختیار حریف ازبک خود قرار خواهد داد ازبکستان از 
جمله تیم های آسیایی به شمار می رود که سال های گذشته به 
طور چشمگیری سطح فوتبال خود را ارتقا داده است. با نگاهی 
اجمالی به عملکرد این تیم در پنج تقابل گذشته آن می توان فهمید 
گردان قلعه نویی کار آسانی برای حفظ صدرنشینی نخواهند  شا
داشت. ازبکستان در دیدارهای گذشته خود در رقابت های مرحله 
مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۶ و جام ملت های آسیا برابر حریفانی 
همچون هنگ کنگ )دو مرتبه(، ترکمنستان، تایلند و قطر صف آرایی 
کرده و موفق به کسب چهار پیروزی و یک تساوی شده است، ضمن 
اینکه رقیب جان سخت ایران، در این بازی ها ۱۱ مرتبه دروازه رقبای 
خود را باز کرده و تنها سه بار اجازه گلزنی به آن ها داده است؛ آمار 
نشان می دهد تیم ملی ایران علاوه بر اینکه کار دشواری برای گلزنی 

دارد، در خط دفاع نیز باید هوشیارانه عمل کند. 
   نظر کاتانتس

سرمربی تیم فوتبال ازبکستان از تیم ملی فوتبال کشورمان 
به عنوان تیمی سطح بالا و تاپ یاد کرد. سرچکو کاتانتس در نشست 

از دیدار ازبکستان  خبری پیش 
مقابل ایران در چارچوب دور ششم 

از مرحله اول انتخابی جام جهانی 
۲۰۲۶ در قاره آسیا اظهار داشت: ما آماده بازی با 

ایران هستیم. تا الان چندین بار با تیم ملی ایران بازی کردیم و 
می دانیم که آنها یک تیم تاپ هستند، یک تیم سطح بالا. امیدوارم 
سه شنبه یک بازی خوب شود و چون امتیازات کاملاً مشخص 
است و بحث صعود مشخص شده، انتظار داریم سه شنبه هم 
یک بازی خوب باشد و کارت قرمز و زرد کمی ببینیم. به بازیکنانم 
توصیه کردم که سه شنبه از بازی لذت ببرند و یک بازی صادقانه و 
خوب را ارائه کنند. ما تیمی قوی و قدرتمند هستیم و برای رقبای 
کنش به طرح  دیگر، رقیبی سرسخت. این مربی اسلوونیایی در وا
این موضوع که او از سال ۲۰۱9 به عنوان سرمربی، بیش ترین بازی ها 
را مقابل ایران داشته و فقط یک بار مغلوب شده است و با توجه به 
این شرایط نظرش درباره بازی سه شنبه چیست، گفت: هر بازی 
متفاوت است و داستان خودش را دارد. ممکن است ما و ایران با 
بازیکنان جدیدی بازی کنیم، ولی تمرکز ما روی تیم خودمان است. 
قطعاً وقتی مقابل ستاره هایی مانند مهدی طارمی، سردار آزمون 
و دیگر بازیکنان خوب ایران بازی می کنید باید حواس تان باشد. از 
آنجا که صعودمان قطعی شده است انتظار دارم که سه شنبه مردم 
به ورزشگاه بیایند و یک بازی خوب تماشا کنند و ما هم هیچ فشاری 

بابت نتیجه حس نمی کنیم. 
امیر قلعه نویی سرمربی ایران در نشست خبری پیش از این 
دیدار اظهار کرد: از رسانه ها تشکر می کنم که از تیم ملی حمایت 
کردند و نقد منصفانه داشتند. یک گله هم دارم، این گله بالاتر 
از فدراسیون و وزارت ورزش است، اما در سفری که رفتیم اذیت 
شدیم. دو ماه قبل نامه زده بودیم که به فکر پرواز باشند اما به فکر 
نبودند. ما دیروز سعید مهری را از دست دادیم که علت آن پرواز 
طولانی بود. شان و شخصیت تیم ملی بالاتر بود. در چین یک 
مسافر ما را دید گفت تیم ملی باید اینطور پرواز کند؟ در مرحله سوم 
به فکر تیم ملی باشند. باید از طریق فوتبال مردم را خوشحال کینم. 
بحث فوتبال می تواند بخشی از مشکلات را برطرف کند. بازیکنان 

مخلصانه تلاش می کنند تا مردم خوشحال شوند. او افزود: درباره 
بازی هم باید بگویم ازبکستان یکی از قدرت های آسیا است. در 
حال حاضر فوتبال کشورها به هم نزدیک شده است. ازبکستان 
چندین سال سرمایه گذاری کرده و به فکر تیم های پایه خود است. 
آن ها پیشرفت کرده اند و بازی سختی داریم. با این حال تیم ملی 
از نظر بدنی آماده است. با اینکه ما ساعت ۵ صبح رسیدم و رسما 
دو روز را از دست دادیم. امیدوارم سه امتیاز را بگیریم. تا الان نتایج 
خوب گرفتیم و صعود ما حتمی شده است و به مرحله بعد رفته ایم. 
مسئولان به فکر مرحله بعدی باشند چون کار سخت است. الان از 

جلسه فنی آمده ایم و تیم حریف را آنالیز کردیم. 
   جهانبخش 

علیرضا جهانبخش کاپیتان تیم ملی فوتبال ایران در نشست 
خبری پیش از این دیدار اظهار کرد: بعد از جام ملت ها نشد از 
رسانه ها تشکر کنم چون در آنجا از ما حمایت کردید. خانواده 
فوتبال به شرایط پیشرفت می تواند کمک کند. به نظر من وقتی 
قضیه ملی می شود باید تیم ملی در اولویت قرار بگیرد. ما بدون 
تمرین به یک بازی رسمی رفتیم چون شرایط پروازی بدی 
داشتیم و ۲۳ ساعت در راه بودیم. او با بیان اینکه دلیل این اتفاقات 
برنامه ریزی بد فدراسیون فوتبال بوده است، گفت: از فروردین 
فرصت بود اما کاری نکردند. ما ۴۸ ساعت قبل از بازی رسدیم اما 
باز کادر فنی حمایت کردند و بازی بیرون خانه را با پیروزی پشت سر 
گذاشتیم. این موضوع بالاتر از فدراسیون و وزارت ورزش است. باید 
امکانات و شرایط بهتری فراهم شود. واقعا خنده دار است، همه 
تیم ها پرواز شخصی دارند اما ما ۲۳ ساعت در راه بودیم. این فوتبال 
می تواند روی شراط معیشتی و مسائل دیگر جامعه تاثیرگذار باشد. 
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باشگاه رئال مادرید: در جام جهانی  
باشگاه ها شرکت می کنیم 

باشگاه رئال مادرید اعلام کرد این باشگاه در 
مسابقات جام جهانی باشگاه ها شرکت خواهد 
کرد. پس از اینکه کارلو آنچلوتی در گفت و گو با 
نشریه »جورناله« ایتالیا اعلام کرد که باشگاه رئال 
مادرید در دوره جدید رقابت های جام جهانی 
باشگاه ها حضور نخواهد داشت، این باشگاه 
بعدازظهر دیروز )دوشنبه( با انتشار بیانیه ای 
کهکشانی ها همانند سابق  کرد  رسمی اعلام 
در این تورنمنت حضور پیدا خواهند کرد. در 
بیانیه باشگاه رئال مادرید آمده است: »ما طبق 
برنامه ریزی در این رقابت رسمی که با افتخار و 
با نهایت اشتیاق با آن مواجه می شویم، شرکت 
خواهیم کرد تا میلیون ها هوادار مان در سراسر 
جهان دوباره با عنوانی جدید رؤیاپردازی کنند.« 

ویژه

گفتوگو

کارشناس  و  محمود شافعی، پیشکسوت 
گردان قلعه نویی  فوتبال در خصوص عملکرد شا
در رقابت های مقدماتی جام جهانی صحبت 

کرد. 
    درباره پیروزی تیم ملی فوتبال ایران 

مقابل هنگ کنگ چه نظری دارید؟
 بازی بسیار جذابی را دیدیم، اما در ساختار 
دفاعی هنوز مشکل داریم. مقابل هنگ کنگ 
همواره از کناره ها و بین خطوط دچار ضعف 
بودیم و روی چند اشتباه فردی تمرکز تیم به هم 
ریخت. باید یک فکر اساسی برای موضوع شود. 
گر می خواهیم به جام جهانی صعود  از نظر من ا
کنیم باید هدف گذاری کنیم و قله موفقیت ها را 
بلندتر ببینیم وگرنه تنها صعود به جام جهانی 
در این نسل که کاری ندارد! کادرفنی باید برنامه 
تمرینی موثرتری را برای خط دفاع تدارک ببیند 
و ضعف هایی که بازیکنان در این خطوط دارند 
را برطرف کند. بازی با هنگ کنگ را می توان به 
فال نیک گرفت، اما مقابل تیم های بزرگی، چون 
استرالیا، ژاپن و... این اشتباهات می تواند آخرین 
اشتباه ما باشد. امیدوارم تغییر نسل به صورت 

اصولی انجام شود. 
   نظر شما در رابطه با انتخاب بازیکنان با 

نظر قلعه نویی چیست؟
 از نظر من انتخاب بازیکن تقریباً سلیقه ای 
این  از  غیر  به  است.  قلعه نویی  عهده  بر  و 
بازیکنان ما بازیکنان موثر دیگری نیز داشتیم 
شوند.  دعوت  تیم ملی  به  می توانستند  که 
لیموچی بازیکن جوان و با استعدادی است 
و امیدوارم که در پیراهن تیم ملی بدرخشد. 
خدابنده لو، سینا اسدبیگی از بازیکنان خوب و 
موثر پرسپولیس هستند که می توانند به تیم ملی 
دعوت شوند و حقشان کمتر از این نیست. برای 
تغییر نسل و خانه تکانی در تیم ملی، بازی های 
که آن ها را با  گزینه هستند  دوستانه بهترین 
یکدیگر هماهنگ کنیم. باید از بازیکنان با تجربه 
برای مسابقات مقدماتی استفاده شود و برای 
رسیدن به جام جهانی باید بهترین تصمیمات و 

برنامه ریزی صورت بگیرد. 
   در مورد دیدار با ازبکستان چه نظری 

دارید؟
اهداف  تمام  میانه  آسیای  تیم های 
کتیکی شان را روی مسائل فیزیکی می گذارند  تا
و به این صورت بازیکنانشان از لحاظ جسمی 
9۰ دقیقه را به طور کامل بدون خستگی بازی 
می کنند. البته در سال های اخیر از نظر تکنیکی 
هم پیشرفت خوبی داشته اند نمونه باز آن هم 
بازیکنانی نظیر ماشاریپوف و اورونوف هستند 
که در لیگ ایران می درخشند. در بازی رفت 
مقابل همین تیم ما نیمه اول را ۲ بر صفر پیش 
افتادیم، اما در نیمه دوم به خاطر ضعف جسمی 
بازیکنان و قدرت ازبکستان در پایان 9۰ دقیقه 
بازی مساوی شد و حتی امکان شکست تیم ملی 
هم وجود داشت. نباید اجازه دهیم آنها ما را 
تحت فشار بگذارند و باید همان نیمه اول کار 
را تمام کنیم و در نیمه دوم با تدبیر بیشتر بازی 
کنیم. در مجموع دیدار مقابل ازبکستان راحت 

نخواهد بود. 

شافعی: 
در ساختار دفاعی 

تیم ملی مشکل داریم

سعی داریم در تیم ملی کوراش  
تغییر نسل دهیم 

کبری، سرمربی تیم ملی  ایسنا: الیاس علی ا
کوراش ایران درباره نایب قهرمانی تیم ملی کوراش 
مردان ایران در رقابت های قهرمان آسیا به 
میزبانی تهران، توضیح داد: مسابقات قهرمانی 
آسیا سطح بسیار بالایی داشت و ازبک ها در هر 
دو بخش آقایان و زنان با تیم کامل و اصلی خود 
حضور یافته بودند. آمده بودند تا نتیجه بگیرند. 
در بخش بانوان ما دو طلا و در بخش مردان یک 
طلا گرفتیم. البته همه وزن های ما در بخش 
آقایان روی سکو بودند که اتفاق خوبی است. او 
ادامه داد: ما بعد از ازبک ها در بخش تیمی روی 
سکوی دوم  آسیا قرار گرفتیم و همیشه با ازبک ها 
سختی  مسابقات  هستیم،  سنتی  رقیب  که 
داشتیم. هر دو کشور صاحب سبک هستند و 
سرمایه گذاری خوبی می کنند. همواره تیم های 
بزرگ بعد از تورنمنت های مهم پوست اندازی 
می کنند و ما هم بعد از بازی های آسیایی هانگژو 
از ترکیب اصلی خودمان خیلی دور شدیم و سعی 

داریم تغییر نسل دهیم. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

بیــنالمــلل
   سرمربی تیم ملی فوتبال فرانسه به تساوی تیمش مقابل 
کنش نشان داد و درباره ستاره  کانادا در دیداری دوستانه وا
گردانش در آخرین  تیمش هم سخن گفت. دیدیه دشآنکه شا
بازی دوستانه خود پیش از آغاز مسابقات یورو ۲۰۲۴ مقابل کانادا 
تن به تساوی بدون گل دادند، پس از این دیدار درباره دو بازی 

دوستانه اخیر تیمش گفت: به طور کلی این ۱۰ روز 
خوب گذشت. ما باید بازیکنانی که دیر به جمع ما 
اضافه شدند و آن دسته از بازیکنانی که مشکلات 
فیزیکی جزیی داشتند را مدیریت می کردیم. این 
بازی سخت تر از بازی دوستانه با لوکزامبورگ بود 

)دیداری که ۳ بر صفر برنده شدند( و این 
گاه می کند که در یورو  خوب است و ما را آ
۲۰۲۴ چه چیزی در انتظارمان خواهد بود. 

سرمربی تیم ملی فوتبال فرانسه همچنین درباره 
عدم قرارگیری کیلیان امباپه در ترکیب اصلی 

تیمش و فرستادن او به زمین بازی در دقیقه 7۴ 
به جای عثمان دمبله اظهار داشت: کیلیان در بازی 

قبلی ضربه ای به پایش خورده بود و روز قبل این بازی 
هم از ناحیه زانو مشکلی داشت که درمان شد و برای 
این بازی هم اوضاعش خیلی بهتر بود. خطری برای 

استفاده از او وجود نداشت و او مشکلی برای ۱۵ دقیقه 
بازی کردن نداشت. تیم ملی فرانسه با کیلیان یا بدون 

کیلیان متفاوت است. 

اسبقیان: از حدادی حمایت نمی کنیم 

گشت   گواردیولا: درهای باز
به بارسلونا را به روی خودم بسته ام

معاون  اسبقیان  شروین  سیدمحمد 
توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت 
وزارتخانه  این  که  گفت  و جوانان  ورزش 
از احسان حدادی در انتخابات ریاست 

فدراسیون دوومیدانی حمایت نمی کند. 
   تعیین تکلیف فدراسیون 

سیدمحمد شروین اسبقیان پس از مجمع 
عمومی فدراسیون دوومیدانی گفت: دستور 
وزیر محترم ورزش این است که فدراسیون ها 
سریعاً تعیین تکلیف شوند. طبق برنامه  ای که 
قبل از عید انجام داده بودیم، قرار بود امروز 
مجمع انتخاباتی فدراسیون دوومیدانی 
که یکی از مهم ترین فدراسیون ها و اولین 
فدراسیون المپیکی ما است را برگزار کنیم. 
با این وجود قرار بود تا ۲۴ ساعت قبل احراز 
صلاحیت کاندیداها اعلام شود که تعدادی 

زیادی اعلام نشد. 
   گزینه وزارت؟

معاون توسعه ورزش قهرمانی وزارت ورزش 
در پاسخ به این سوال که شنیده می شود 
احسان حدادی گزینه وزارت ورزش است و 

به دلیل عدم احراز صلاحیت او تا این لحظه 
وزارت انتخابات را به تعویق انداخته است، 
گفت: به عنوان وزارت ورزش وظیفه داریم از 
همه کاندیداها حمایت کنیم. رویکرد وزارت 
ورزش حمایت از یک کاندیدا نیست و این 
را حداقل در مجامع ما حس کرده اید. به 
گر از  صراحت در این مجمع اعلام کردم که ا
طرف وزارت ورزش رویکردی داشتیم اعلام 
کنند. شما می دانید روسای هیات ها شوخی 
ندارند و می توانستند بلند شوند و بگویند. 
کید کرد: همه به خاطر اجرای  اسبقیان تا
عدالت وزارت ورزش و مدیریت دکتر هاشمی 
به عرایض من صحه گذاشتند. حدادی از 
قهرمانان پرافتخار ما است و قطعاً ایشان 
و همه قهرمانان ملی را حمایت می کنیم. 
هر جایی احساس کنیم یکی از قهرمانان 
ما آسیب می بینند وظیفه داریم به عنوان 
مدیران ورزش کشور در کنار بچه های افتخار 
آفرین و همه کاندیداهای عزیز که سال ها 
تجربه مدیریتی دارند باشیم. نظر سیستم 
نظارتی نیز بر این بود که حقی از این بچه ها 

ضایع شود و از ما درخواست فرصتی برای 
تنفس به مجمع دادند و ما با دوستان مطرح 
کردیم. معاون توسعه ورزش قهرمانی وزارت 
ورزش ادامه داد: بالغ بر ۴۰ نفر در مجمع 
حاضر بودند و حدود ۲۶، ۲7 نفر هیات های 
استانی بودند و با هر چه نظر آنها بود موافقت 
کردم. حمایت از حدادی توسط وزارت ورزش 
را شدیداً تکذیب می کنم. وزارت ورزش دنبال 
هیچ کسی در انتخابات نیست و به دنبال 
تصمیم مجمع است و به تصمیم مجامع در 
این دوازده انتخاباتی که برگزار کردیم احترام 

گذاشتیم. 
   درگیری در هتل استقلال 

»اورنگ  درگیری  خصوص  در  وی 
مستقیم« رئیس هیات دوومیدانی مازندران 
با هاشم صیامی در هتل استقلال و تصمیم 
وزارت ورزش عنوان کرد: این موضوع قطعاً 
کمیته انضباطی فدراسیون مورد  توسط 
بررسی قرار خواهد گرفت. گزارشی به شکل 
گر برسد  رسمی به دست من نرسید و قطعاً ا
دستور بررسی را به فدراسیون دوومیدانی 

می دهم، اما موضوعی است که به مسئولان 
و کمیته انضباطی این فدراسیون مربوط 
منش  و  اصول  اخلاق،  رعایت  می شود. 
پهلوانی و جوانمردی در ورزش مخصوصاً 
در این دوره مورد توجه ویژه مدیران ورزش 
کشور است و انتظار داریم همه مدیران و 
ورزشکاران ما این اصول را رعایت کنند. در 
این مورد فعلاً هیچ قضاوتی نمی کنم چون 
گزارشی به دست ما نرسیده است. قطعاً 
پیگیر موضوع هستیم و دستور بررسی را به 
فدراسیون می دهم تا بررسی لازم را انجام 

دهند. 
 VAR ورود    

کل  دبیر  گلایه  خصوص  در  اسبقیان 
فدراسیون فوتبال از شرکت توسعه و وزارت 
ورزش بابت عدم واریز پول ورود VAR گفت: 
دستور وزیر را قطعاً پیگیری می کنیم و دستور 
ایشان لازم الاجرا است. مطمئناً »طلا« ریاست 
مدیرعامل شرکت توسعه دغدغه حل و فصل 
این موضوع را دارد و قول دکتر هاشمی را 

پیگیری خواهیم کرد.

کی  سرمربی تیم فوتبال منچسترسیتی آب پا
را روی دست طرفداران بارسلونا ریخت و گفت 
که دیگر هدایت این تیم را برعهده نخواهد 
برگرداندن  و  گواردیولا  بازگشت پپ  گرفت. 
بارسلونا به روزهای اوج، رؤیای همیشگی 
هواداران تیم کاتالان بود اما او آنها را از تحقق 
این رؤیا دلسرد کرد. سرمربی منچسترسیتی 
که با کسب ۱۴ جام با بارسلونا در حد فاصل 
سال  های ۲۰۰۸ تا ۲۰۱۲ پرافتخارترین سرمربی 
می شود،  محسوب  بارسلونا  باشگاه  تاریخ 
دیروز )دوشنبه( در حاشیه یک تورنمنت گلف 
اختصاصی برای فوتبالیست های پیشکسوت 
که یکی از  به سؤالات خبرنگاران پاسخ داد 
آنها درباره بازگشت احتمالی اش به بارسا بود. 
گواردیولا در پاسخ به این سؤال که آیا او درهای 
بسته  خود  روی  به  را  بارسلونا  به  بازگشت 
است، گفت: بله، بسته است. ما الان پخته تر 
که فصل آخر قراردادش  گواردیولا  هستیم. 
درباره  می کند،  سپری  را  منچسترسیتی  با 
اخراج ژاوی هرناندس از سرمربیگری بارسلونا 
در پایان فصل اخیر و مقایسه هایی که بین 
سبک بازی بارسا در زمان مربیگری این دو نفر 
صورت می گرفت نیز هم صحبت کرد. او درباره 
اوی به پیاده سازی این  اینکه آیا پایبندی ژ
سبک به او ضربه زد، گفت: به شما اطمینان 

می دهم که این اتفاق تقصیر من نبوده است. 
خ داده باشد، تقصیر من  هر اتفاقی که هم ر
نبوده است. من ۱۴ سال است که از بارسلونا 
رفته ام و درباره این مسأله به هیچ چیزی 
مشکوک نیستم. پپ درباره اینکه آیا دلیل 
او و  بارسلونای  بازی  مقایسه شدن سبک 
کرد:  کید  تأ را درک می کند،  اوی  بارسلونا ژ
این سؤال را از خودتان بپرسید چون شما 
را  مقایسه ها  این  که  هستید  )خبرنگاران( 
انجام می دهید نه من. سرمربی منچسترسیتی 
در پایان درباره آینده دو بازیکن این تیمش 
برناردو سیلوا و ژوائو کانسلو شفاف سازی کرد. 
کانسلو در پی اختلافاتی که با پپ پیدا کرد، 
فصل گذشته به بارسلونا قرض داده شد اما 
هنوز مشخص نیست که او در بارسلونا خواهد 
ماند یا به من سیتی برمی گردد. گواردیولا درباره 
سیلوا گفت: ما هرگز هیچ تماسی از بارسلونا یا 
باشگاهی دیگر برای برناردو دریافت نکرده ام. 
کنار ما در  که  او بازیکنی خارق العاده است 
منچسترسیتی می ماند. کانسلو؟ دو باشگاه با 
کره خواهند کرد. او بازیکن ماست و  یکدیگر مذا
گر باشگاه ها به توافق نرسند باید برای حضور  ا
گر خودش  در اردوی پیش فصل برگردد اما ا
بخواهد در بارسلونا بماند و باشگاه ها هم به 

توافق برسند، می تواند در آنجا بماند. 

هنگ کنگ مقابل ایران برنده شد! 

تیم ملی فوتبال ایران در دیدار قبلی مقابل هنگ کنگ در 
مقدماتی جام جهانی، به برتری رسید. بازی از نظر فنی شرایط 
خوبی نداشت و آنقدر از خودمان دور شده ایم که تیمی مثل 
هنگ کنگ می تواند ۲ گل به ما بزند. مقابل هنگ کنگ از پیش 
گر بحث جوانگرایی  برنده بودیم، اما نتیجه مسابقه ما را شوکه کرد. ا
است چرا شجاع خلیل زاده را به تیم ملی دعوت کردید و در سوی 
دیگر سیدحسین حسینی، بهترین دروازه بان ایران را از لیست 
خود خارج کردید؟! از نظر من حسینی باید ایستادگی می کرد و 
کثراً  مقابل این جفا عقب نمی کشید. بازیکنانی که دعوت شدند ا
موثر و طبق سلیقه سرمربی به خوبی انتخاب شده اند. تجربه خط 
حمله همچنان در سطح بالایی قرار دارد، اما باید توجه ویژه ای به 
که در مسابقات سخت در مرحله  خط دفاعی تیم ملی شود، چرا
بعد به مشکل خواهیم خورد. تیم جوان شده اما خط دفاعی من 
را نگران کرد. تیم ملی هنگ کنگ به هیچ عنوان نباید روی دروازه 
ایران موقعیت سازی می کرد، اما آنقدر به خودش جسارت داد 
که ۲ بار دروازه ایران را باز کرد. این جسارت را عملکرد خط دفاعی 
ایران به حریف داد. از نظر من تیم هنگ کنگ در این مسابقه 
که وقتی یک تیم پیش پا افتاده و ضعیف مقابل  پیروز شد، چرا
شانس اول صعود به جام جهانی موفق به ثبت ۲ گل می شود 
برنده این مسابقه است. ساختار دفاعی تیم ملی فوتبال نمره 
قبولی نگرفت و همین موضوع باعث روشن شدن چراغ خطر 
برای مصاف با تیم های بزرگ در آینده خواهد بود. جوانگرایی کار 
خوبی است و هیچ کسی نمی گوید که این کار انجام ندهید، اما از 
نظر من بازیکنانی که مقابل هنگ کنگ به میدان رفتند جواب 
اعتماد مربی را ندادند. تا به حال سابقه نداشته که تیم ملی هنگ 
کنگ روی دروازه ایران فشار بیاورد چه بسا که گل بزند. از نظر من 
طارمی کار بزرگی نکرد و هت تریک مقابل یک تیم فوق ضعیف کار 
گردان قلعه نویی در  چندان پر دردسری نبود. امتحان اصلی شا
این مرحله مقابل ازبکستان خواهد بود و در این بازی محکوم به 
این هستند که نگذارند اقتدار و شخص تیم ملی خدشه دار شود. 
در دیدار بعدی ایران مقابل ازبکستان در مقدماتی جام جهانی، 
به میدان می رود. قطعاً بازی بسیار سختی مقابل ازبکستان 
خواهیم داشت. بازی با هنگ کنگ به ما درس های زیادی داد و 
ما متوجه شدیم که باید به صورت جدی روی خط دفاع کار کنیم. 
ک دارد که آشنایی بسیار  تیم ملی ازبکستان دو بازیکن خطرنا
خوبی به ورزشگاه آزادی و سبک بازی بازیکنان ایران دارند. باید 
دقت و تمرکز زیادی روی اورونوف و ماشاریپوف دو بازیکن هجومی 
ازبکستان داشته باشیم. باید با دقت و آرامش در این مسابقه 
گر مراقب  حاضر شویم و مراقب حملات تیم حریف باشیم چرا که ا

نباشیم ممکن است اتفاقات جبران ناپذیری رخ دهد. 
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